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Številka: 9001-9/2021 

Datum: 6.12.2021 

ZAPISNIK 

20. seje Občinskega sveta Občine Brežice, ki je bila v ponedeljek, 29.novembra 2021

ob 16. uri, v večnamenski dvorani na Gubčevi 10a, Brežice. 

Sejo je vodil župan Občine Brežice, Ivan Molan. 

Na seji so bili prisotni člani sveta: 

Katja Čanžar, Alenka Černelič Krošelj, Peter Dirnbek, Aleksander Gajski, Matejka Kmetič, 

Matija Kolarič, Goran Miljanović, Zdenka Mirtek, Tatjana Močan, Bernardka Ogorevc, Vinko 

Ogorevc, Miran Omerzel, Bogdan Palovšnik, Mihael Petančič, Jurij Pezdirc, Ferdo Pinterič, 

Herman Premelč, dr. Stanka Preskar, Milena Strašek, Mladen Strniša, Jožica Sušin Boštjan 

Šetinc, Mira Šuler, dr. Tomaž Teropšič, Stanko Tomše, Darko Udovič, Martina Živič.   

Opravičeno odsotni člani sveta:  Mila Levec, Peter Skrivalnik in Igor Zorčič 

Neopravičeno odsotni člani sveta: / 

Drugi prisotni: 

Ivan Molan – župan, Patricia Čular – v.d. direktorica občinske uprave in vodja Oddelka za 

družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj mag. mag. Nadia Vižintin – vodja 

Oddelka za pravne in splošne zadeve, mag. Aleksander Denžič – vodja Oddelka za finance in 

računovodstvo, Suzana Ogorevc – vodja Oddelka za investicije, občinsko premoženje in javna 

naročila, mag. Urška Klenovšek - vodja Oddelka za prostor, Dejan Rostohar – pomočnik vodje 

Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe, Lavra Kreačič – vodja 

Kabineta župana, Jasmina Molan – pomočnica vodje Kabineta župana, Roman Omerzu – 

Kabinet župana, Nada Rezelj – Kabinet župana, Davor Lipej – Videokom, Tomi Naglič – Štromi 

s.p., Simona Tihole – kandidatka za ravnateljico Osnovne šole dr. Jožeta Toporišiča Dobova,

Tamara Ogorevc – kandidatka za ravnateljico Osnovne šole dr. Jožeta Toporišiča Dobova, 

Suzana Simič -  Acer Novo mesto d.o.o., Radovan Nikič - Acer Novo mesto d.o.o., Rok Retelj – 

Posavski obzornik 

Članom sveta je bilo na dan seje na portal Občinski svet posredovano Poročilo župana o 

opravljenih nalogah po zadnji seji sveta, Odgovori na pobude in vprašanja Oddelka za 

komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službi in Oddelka za družbene dejavnosti, 

gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj, Stališča delovnih teles k obravnavi gradiva 20. redne seje, 

Informacija o začasnem financiranju januar – marec 2022, Popravek Sklepa o imenovanju 

Komisije za vloge in pobude občanov.  
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Seja se je pričela ob 16.08. Navzočih je bilo 25 članic in članov Občinskega sveta Občine 

Brežice.  

Ad 1. 

Potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice, 9. dopisne 

seje Občinskega sveta Občine Brežice in 1. izredne seje Občinskega sveta Občine 

Brežice.  

 

S sklicem seje so člani sveta prejeli zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice. 

9. dopisne seje Občinskega sveta Občine Brežice in 1. izredne seje Občinskega sveta Občine 

Brežice.  

 

Na predloge zapisnikov ni bilo podanih pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednje 

 

SKLEPE: 

1. Sprejme se zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice. 

 

Navzočnost je priglasilo 25 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 25 članov sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

2. Sprejme se zapisnik 9. dopisne seje Občinskega sveta Občine Brežice. 

 

Navzočnost je priglasilo 25 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 23 članov sveta, 2 člana sveta NISTA GLASOVALA.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

3. Sprejme se zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Brežice. 

 

Navzočnost je priglasilo 25 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 24 članov sveta, 1 član sveta NI GLASOVAL.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad 2. 

Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta. 

 

Predsedujoči je podal poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta, ki je bilo vsem članom 

sveta poslano preko portala Občinski svet.   

 

Ad 3.  

Določitev dnevnega reda 
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S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 20. redne seje občinskega sveta.  

 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP: 

Sprejme se predlagani dnevni red 20. redne seje:  

1. Potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice, 9. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Brežice in 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Brežice.  

2. Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta. 

3. Določitev dnevnega reda. 

4. Mandatne in kadrovske zadeve:  

4.1. Podaja obrazloženega mnenja k imenovanju ravnateljice Osnovne šole dr. Jožeta 

Toporišiča Dobova.  

4.2. Sklep o imenovanju Komisije za vloge in pobude občanov.  

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča v občini Brežice, druga obravnava. 

6. Sklep o spremembi meje podrobnega prostorskega načrta za navezovalno cesto 

Šentlenart v enoti urejanja prostora BRŽ-134. 

7. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za navezovalno cesto 

Šentlenart v Brežicah, prva obravnava. 

8. Predlog Odloka spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje »B4-21C2/1/423_CU–Ob Cesti svobode«, prva 

obravnava.  

9. Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2022, prva obravnava.  

10. Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2023, prva obravnava.  

11. Letni program športa v občini Brežice za leto 2022.  

12. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o socialno varstvenih pomočeh iz 

sredstev proračuna občine Brežice, skrajšani postopek. 

13. Pobude in vprašanja.  

14. Razno. 

 

Navzočnost je priglasilo 27 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 27 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad.4 

Mandatne in kadrovske zadeve: 

 

4.1. Podaja obrazloženega mnenja k imenovanju ravnateljice Osnovne šole dr. Jožeta 

Toporišiča Dobova.  

 

Uvodno obrazložitev je podala Katja Čanžar, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in  imenovanja. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 
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SKLEP:  

Občinski svet Občine Brežice podaja pozitivno mnenje kandidatkama za ravnateljico 
Osnovne šole dr. Jožeta Toporišiča Dobova, Simoni Tihole in Tamari Ogorevc, za 
naslednje mandatno obdobje.  

 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 25 članov sveta, 1 član sveta je bil VZDRŽAN.   

 

Sklep je bil sprejet. 

 

4.2. Sklep o imenovanju Komisije za vloge in pobude občanov. 

 

Uvodno obrazložitev je podala Katja Čanžar, predsednica Komisije  za mandatna vprašanja, 

volitve in  imenovanja. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. Na dan seje je bil 

članom sveta preko portala posredovan še Popravek Sklepa o imenovanju Komisije za vloge in 

pobude občanov.  

 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o imenovanju Komisije za vloge in pobude občanov.  

 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 25 članov sveta, 1 član sveta je bil VZDRŽAN.   

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad.5 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča v občini Brežice, druga obravnava. 

 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Urška Klenovšek, vodja Oddelka za prostor. Gradivo k tej 

točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

 

Svetnik Miran Omerzel je v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Brežice vložil 

amandma, ki glasi:  

»Za členom 3 dodati novo vrstico s tekstom, ki glasi: Verske objekte, ki so vpisani v register 

nepremične kulturne dediščine se oprosti plačevanja nadomestila za uporabo stavbnih 

zemljišč.« 

 

Na prejeti amandma svetnika Mirana Omerzela je župan v skladu s tretjim odstavkom 109. 

člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brežice predlagal amandma na amandma, ki glasi:  

»3. člen Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča v občini Brežice se spremeni tako, da se glasi: Dopolni se 12. člen tako, da se na 

koncu doda tretji odstavek, ki glasi: (3) Za objekte, ki so zajeti v register kulturne nepremične 
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dediščine se celoten izračun višine nadomestila iz prvega odstavka tega člena dodatno 

pomnoži s faktorjem 0,3.« 

 

Po razpravi, v kateri sta sodelovala Matija Kolarič in Stanko Tomše,  je predsedujoči, v skladu s 

četrtim odstavkom 110. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brežice, dal na glasovanje 

najprej amandma, ki je dan na amandma.  

 

AMANDMA NA AMANDMA:  

3. člen Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v občini Brežice se spremeni tako, da se glasi: Dopolni se 12. člen 

tako, da se na koncu doda tretji odstavek, ki glasi: (3) Za objekte, ki so zajeti v register 

kulturne nepremične dediščine se celoten izračun višine nadomestila iz prvega odstavka 

tega člena dodatno pomnoži s faktorjem 0,3.  

 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 24 članov sveta, 2 člana sveta sta bila VZDRŽANA. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje še naslednji  

 

SKLEP:  

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v občini Brežice, skupaj z amandmajem.   

 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 24 članov sveta, 1 član sveta je bil VZDRŽAN, 1 član sveta NI GLASOVAL.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 6 

Sklep o spremembi meje podrobnega prostorskega načrta za navezovalno cesto 

Šentlenart v enoti urejanja prostora BRŽ-134. 

 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Urška Klenovšek, vodja Oddelka za prostor. Gradivo k tej 

točki so člani sveta prejeli po sklicu seje.  

 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o spremembi meje podrobnega prostorskega načrta za navezovalno 

cesto Šentlenart v enoti urejanja prostora BRŽ-134.  

 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 26 članov sveta.  
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Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 7 

Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za navezovalno cesto 

Šentlenart v Brežicah, prva obravnava. 

 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Urška Klenovšek, vodja Oddelka za prostor in Suzana 

Simič ter Radovan Nikič, Acer Novo mesto d.o.o.. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s 

sklicem seje.   

 

V razpravi sta sodelovala Bogdan Palovšnik in Ferdo Pinterič.  

 

Povzetki razprave:  

 

Bogdan Palovšnik glede na gradivo, kjer je predviden pločnik na obeh straneh, na severni in 

južni strani, ne vidi razloga, da bi imeli pločnik na obeh straneh, zdaj v fazi, ko tam še ni naselja. 

Če bi tam nastalo naselje in če bi posledično nastala potreba predlaga, da se nato pločnik 

naredi še na drugi strani. Zaenkrat meni, da bi bil pločnik le na eni strani, saj gre za 300 m 

pločnika in bi ta denar lahko investiral v kakšne druge kraje v naši občini in tako naredili nujno 

potrebne pločnike. Predlog je bil podan tudi na Odboru za urbanizem in predlagan v razmislek 

občinskemu svetu.  

 

Ferdo Pinterič je izpostavil, da ko se je gradilo to krožišče je bilo predvideno, da v smeri, ko 

gre ta navezovalna cesta, da bo tudi navezava na načrtovano vrbinsko cesto. Zanima ga ali gre 

ta rešitev v tej smeri in kako je v zvezi s tema dvema projektoma.  

 

Po zaključeni razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:   

Sprejme se Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za navezovalno 

cesto Šentlenart v Brežicah, skupaj s stališči do pripomb iz javne razgrnitve.  

 

Navzočnost je priglasilo 27 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 27 članov sveta.   

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 8 

Predlog Odloka spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje »B4-21C2/1/423_CU–Ob Cesti svobode«, prva 

obravnava. 

 

Uvodno obrazložitev je podala mag. Urška Klenovšek, vodja Oddelka za prostor. Gradivo k tej 

točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednja 
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SKLEPA:   

1. Sprejme se sklep, da se prva in druga obravnava Predloga Odloka spremembah in 

dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje »B4-

21C2/1/423_CU–Ob Cesti svobode«, združita. 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 26 članov sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

2. Sprejme se Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje »B4-21C2/1/423_CU–Ob Cesti svobode«.  

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 26 članov sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 9 

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2022, prva obravnava.  

 

Ad. 10 

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2023, prva obravnava. 

 

Uvodno obrazložitev k 9. in 10. točki dnevnega reda sta podala mag. Aleksander Denžič, vodja 

Oddelka za finance in računovodstvo in župan. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s 

sklicem seje.  

 

V razpravi so sodelovali Ferdo Pinterič, Goran Miljanović, Miran Omerzel in Jurij Pezdirc.  

 

Razprava:  

 

Ferdo Pinterič:   

1. Glede investicij v športu je bilo obljubljeno in predvideno v letu 2019 in 2020, da bodo že v 

letošnjem proračunu zagotovljena sredstva za začetek obnove atletskega stadiona pa žal 

temu ni bilo tako. V predlogih za leti 2022 in 2023 vidimo, da se zadeva zopet pomika za 

leto naprej. Obljubljeno je bilo, da bo že v letu 2022 predviden začetek obnove in da naj bi 

se, če bi bilo dvoletno financiranje, to v letu 2023 zaključilo. Vidimo, da v letu 2022 za to ni 

planiranih sredstev, ampak šele v letu 2023 pa še to samo za en del, kajti vemo, da je že po 

projektnih izračunih vrednost teh obnovitvenih del bistveno višja od planiranih v letu 2023. 

KIjub vsemu apeliram, da se napravi razmislek in se skuša zagotoviti začetek te investicije 

že v letu 2022 in se v letu 2023 zaključi.  

 

2. Zanima me kako je z investicijo, o kateri je tudi veliko govora in o kateri me uporabniki 

nogometnega stadiona dnevno sprašujejo in za katero vem, da je bilo tudi na nivoju občine 

z županom, veliko pogovorov glede izgradnje fiksnih tribun na nogometnem stadionu, da je 

bilo danih tudi veliko obljub, da se je hodilo tudi že nekaj gledati naokoli… V letu 2022 in v 



 
 
 

 
8 

letu 2023 ni predvidenih nobenih sredstev, kar pomeni, da se ta zadeva prestavlja v neko 

nedoločeno prihodnost. Zanima me ali so namere resne ali ne. Zdi se mi, da je prav, da se 

sporoči tistim, ki si te zadeve želijo imeti urejene in vemo, da so tudi kriteriji za licenciranje 

stadionov vedno bolj zahtevni, da vemo pri čem smo oz. da vedo, ali ta investicija sploh bo 

ali ne bo.  

 

3. Pred cca 2 mesecema smo na tem občinskem svetu sprejeli spremembe Odloka o ustanovitvi 

Zavoda za šport Brežice, kjer smo v enem izmed členov določili tudi financiranje tega 

zavoda oz. zagotovitev sredstev za plače zaposlenih. Do sedaj smo iz proračuna dobivali 

sredstva za cca 10 oz. 10,5 zaposlenih.  Z odlokom je bilo sprejeto, da se zagotavlja 

sredstva za 13 zaposlenih. Razlika od letošnjega leta na prihodnje leto pa je v proračunu 

borih 5% v masi sredstev, kar pokrije ravno tiste spremembe pri dodatkih, napredovanjih, ... 

Ta izračun tako ne more zdržati tega, kar smo se z odlokom obvezali financirati. Na to smo 

s strani Zavoda za šport tudi že dali pripombo pri obravnavi Letnega programa športa, a 

očitno je bilo to spregledano. Prav je, da se do druge obravnave ta zadeva ustrezno 

izračuna in se v proračun vnesejo prave številke.  

 

Goran Miljanović:  

Imam zgolj vprašanje vezano na participatorni proračun. Ne vem, če sem dobro razumel, ali se 

bo o višini kasneje razpravljalo ali se bo le-ta določila. V dokumentu sem videl, da občina 

nameni 100.000€, prej pa sem slišal, da je bilo povedano 200.000€. Zanima me kdo odloča o 

tem.  

 

Odgovor župana:  

Gre za 100.000€ sredstev participativnega proračuna na leto. O tem odloča občinski svet. 

Zaenkrat smo predvideli tako kot lani, da se vsako leto nameni 100.000€. Še enkrat je potrebno 

poudariti, da je za vsako stvar, ki jo želite povečati, ob tem potrebno navesti od vir za njeno 

povečanje. Odločili smo se za velike projekte, tri kolesarke, hidravliko in predvsem vodovodni 

stolp, kjer gre za velike investicije in ponavadi kje zmanjka sredstev. Imate možnost predlagati 

tudi več sredstev za participativni proračun. Videli bomo po preštetju tudi koliko teh predlogov je 

prišlo.  

 

Miran Omerzel:  

1. Vrednost postavke za izgradnjo pločnika Pišece za leto 2022 in 2023 se bistveno poveča kot 

je trenutno predlagano, in sicer na 150.000€. V odgovoru na svetniško vprašanje na eni 

minulih sej, je bilo rečeno, da bi dokumentacija morala biti letos končana, tako da se lahko s 

to izvedbo dejansko prične. V centru Pišec še vedno nimamo varne poti ob državni cesti, 

zato predlagam to postavko. Pišece so edni kraj in skupnost v občini Brežice, ko ima šolo, 

gasilski dom, zobozdravstveno postajo, krajevni urad, državne in občinske ceste skozi 

center, a nimamo ustrezno urejenih varnih poti v kraju. Imamo raznorazne objekte, tudi 

pošta, gostilna, cerkev, pokopališče, … Varna pot je zelo pomembna in tudi parkirišča ter 

avtobusne postaje nimamo v centru. Dejansko bi bilo potrebno intenzivno pristopiti in v 

izogib morebitnim nesrečam to čimprej rešiti.   

2. Potres v letu 2020, za katerega mnogi mislijo, da je bil uničujoč samo na Hrvaškem, je bil 

dejansko uničujoč tudi pri nas. Predvsem se to pozna na starejših objektih, najbolj prizadeti 

med temi kulturnimi spomeniki je v naši Župniji Pišece, cerkev Sv. Jakoba na Malem Vrhu, 

kjer se je podrl zvonik, s čimer je poškodovana cerkev, statika… Ravno tako so tudi 
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nekatere druge cerkve utrpele poškodbe. Za reševanje tega problema, bi uvedel postavko v 

višini 150.000€, da se dejansko ohrani te kulturne objekte, ki jih imamo tu pri nas. 

3. V proračun za leto 2022 bi uvedel tudi postavko za izvedbo sanacije puščanja strehe v 

Osnovni šoli Pišece, v višini 95.000€. Pri energetski sanaciji stavbe, ki se je izvedla v 

preteklih dveh letih, se ni izvedla sanacija strehe, ki pa dejansko pušča, zamaka podstrešje. 

Izolacija, ki je pod stropom, dejansko ni niti izolacija, če je mokra. Za potrebe zamakanja 

sem predlagal to postavko za leto 2022. Za leto 2023 pa se predlaga pridobitev manjkajočih 

prostorov, ker določeni programi šole trenutno potekajo po hodnikih, v kuhinji…  

4. Za 80.000€ naj se poviša postavka »razvojni programi kmetij« glede na predlagano vrednost 

v proračunih 2022 in 2023. Glede na novo nastalo stanje zaradi epidemije, slabega stanja 

samooskrbe v državi ter stanja v kmetijstvu pri nas, predlagam, da na ta način pomagamo 

pri razvoju kmetijstva in pridelavi domače hrane v naši občini.  

5. Za financiranje stalnih stroškov in programov Društva Pleteršnikova domačija predlagam na 

pobudo društva, da se v proračun uvrsti stalna postavka v višini 12.000€ za potrebe 

financiranja stalnih stroškov, ki jih ima društvo ter vključuje stroške rednega vzdrževanja 

Pleteršnikove domačije z vsemi objekti, posestvom. Domačija, ki vključuje hišo, kozolec, 

čebelnjak s čebelami, viničarijo, stoji na strmem pobočju. Vzdrževanja so potrebna. 

Omogočajo se ogledi šolski mladini, priložnostnim obiskovalcem. Odvijajo se tudi literarni 

večeri v tej domačiji. So dnevi odprtih vrat, priložnostne razstave in seveda simpozij 

Pleteršnikovi dnevi, ko se izda tudi zbornik. Predlagam, da se ta postavka uvrsti v proračun 

in postane standardna postavka ter da se društvo ne ukvarja s tem, da se mora za vsak 

evro boriti na razpisu, da bi poravnalo stalne stroške. Društvo upravlja tudi Pleteršnikov 

muzej. Pri tem nima nobenega zaposlenega in potrebno jim je pomagati, da se ne bodo 

ukvarjali le s tem kako pridobiti denar, ampak predvsem s svojo dejavnostjo.  

6. Za 40.000€ bi povečali postavko za kulturne spomenike za nepremično kulturno dediščino, ki 

ni v lasti občine ali države. Povišanje je predlagano tako za leto 2022 kot 2023.  

7. Za naslednje leto naj se uvede postavka »Modernizacija lokalne ceste Sv. Jedrt – Marof«, gre 

za LC 024401. Višina postavke je 150.000€. Gre za lokalno cesto, ki povezuje ribnik v 

Pišecah, mimo gradu do Sv. Jedrti. Del te ceste je že moderniziran, del bi ga bilo potrebno 

urediti. Tu so tudi prebivalci, ki se vozijo v službo in imajo velike težave z dostopom.  

 

Jurij Pezdirc: 

1. Participativni proračun smo pričeli v tem mandatu in je resnično dobra ideja, saj občani 

aktivno sodelujejo in glasujejo. V letošnjem letu je bilo videno kako se borijo za svoje 

projekte, ki niso vezani na infrastrukturo kot so pločniki in ceste, ampak gre za konkretne 

projekte, ki izboljšujejo naš nivo življenja. Predlagal bi v razmislek, ker imamo projekte, ki so 

lahko ovrednoteni kot investicije v višini 5.000€, 10.000€ ali 15.000€ in imamo tudi projekte 

kot je Šentvid v letošnjem letu, kjer gre za projekt, ki je vreden več in smo ga vsi ocenili kot 

odličnega, da bi tudi zagotovili sredstva in dali komisiji možnost, da trije top projekti, ki si to 

zaslužijo in za občino pomenijo višjo dodano vrednost, da gredo tudi nad znesek, ki smo ga 

določili mi znotraj tega projekta. Gre pa tu za povezavo s prvim delom, kolikšen je ta 

proračun, koliko bo sredstev na tem delu in da tisti projekti, ki so najboljši in ki imajo malo 

večjo postavko, da se jih podpre in da tako damo tudi mandat komisiji, da o tem tudi odloči.  

2. Vlada RS je določila glavarino, ki je 645€ in je povišana in to je dobra novica za vse občine. 

Pogrešam pa krajevne skupnosti. Krajevne skupnosti so že več let na zneskih, ki so 

relativno nizki. Vemo vsi, da vsi predsedniki in člani svetov krajevnih skupnosti to delajo 

brezplačno in večkrat smo že ugotovili, da naredijo iz enega evra, dva. Predlagam, da 

povišamo sredstva krajevnim skupnostim, da niso vsi minimalistični projekti vezani na 
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odločanje na občinskem svetu, ampak da se lahko uredijo direktno na samem svetu 

krajevne skupnosti.  

 

Po zaključeni razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:   

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2022 je primeren za obravnavo, zato 

ga občinski svet daje v javno razpravo do vključno 24.12.2021. 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 25 članov sveta, 1 član sveta je bil VZDRŽAN.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 10 

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2023, prva obravnava. 

 

Uvodno obrazložitev k 10. in 9. točki dnevnega reda sta podala mag. Aleksander Denžič, vodja 

Oddelka za finance in računovodstvo in župan. Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s 

sklicem seje.  

 

Razprava je bila izvedena že pri 9. točki dnevnega reda in se je nanašala tudi na 10. točko 

dnevnega reda.  

 

Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:   

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2023 je primeren za obravnavo, zato 

ga občinski svet daje v javno razpravo do vključno 24.12.2021. 

Navzočnost je priglasilo 27 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 25 članov sveta, 1 član sveta je bil VZDRŽAN, 1 član sveta Ni GLASOVAL.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 11 

Letni program športa v občini Brežice za leto 2022. 

 

Uvodno obrazložitev je podala Patricia Čular, v.d. direktorica občinske uprave in vodja Oddelka 

za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj. Gradivo k tej točki so člani sveta 

prejeli s sklicem seje.   

 

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:   

Sprejme se Letni program športa v občini Brežice za leto 2022.  
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Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

ZA je glasovalo 26 članov sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 12 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o socialno varstvenih pomočeh iz sredstev 

proračuna občine Brežice, skrajšani postopek. 

 

Uvodno obrazložitev je podala Patricia Čular, v.d. direktorica občinske uprave in vodja Oddelka 

za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj. Gradivo k tej točki so člani sveta 

prejeli s sklicem seje.   

 

Po zaključeni razpravi, v kateri so sodelovali Peter Dirnbek, Aleksander Gajski in Goran 

Miljanović, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

 

SKLEP:   

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o socialno varstvenih pomočeh 
iz sredstev proračuna Občine Brežice.  
 

 Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

 

 ZA je glasovalo 24 članov sveta, 1 član sveta je glasoval PROTI, 1 član sveta je bil 

VZDRŽAN.  

  

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad. 13 

Pobude in vprašanja. 

 

Pisne pobude in vprašanja so preko portala Občinski svet podali Mira Šuler, Mateja Kmetič, 

Martina Živič, Boštjan Šetinc, Mladen Strniša, Darko Udovič, Tatjana Močan in dr. Stanka 

Preskar.  

    

Ad. 15 

Razno.  

 

Pri točki Razno ni bilo razprave.  

 

*************************************************************************** 

Dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice je bil izčrpan, zato je predsedujoči 

ob 17.58  zaključil sejo.  

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA:                                                                            

Jasmina Molan,                                                                                              Ivan Molan,  

Višja svetovalka za pomoč pri vodenju kabineta                                   Župan Občine Brežice 
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